
 

 

输送机隔套

CS100系列隔套
用于重力供料或滑轮输送机及输送系统

SPIROL® 输送机隔套用于分隔滑轮滚
筒彼此之间以及与传送带壁之间的距离。

  • 在这种大批量应用中，成品输送机隔套的成本远
低于切削管材的成本。每 1000件提供一个统一净价。

  • 通过采用标准尺寸、采购标准原材料、无需进行外部加
工，以及选择专用于标准尺寸的生产机械来缩短交付周期。

这样可减少装置成本，且无需工具费用。

• SPIROL的内部应用工程师会综合考虑您的整体装配需求，帮助
您以最低的安装成本实现最高的产品质量。

如有特殊需求，我们可在经过可行性审查后，提供中间长度、更长长度的隔套以及定制
化解决方案。

让我们的标准成为您的标准。
在早期设计阶段即选用 SPIROL® CS100系列输送机隔套， 

助您降低成本、缩短周转时间并提高质量。

规格（英寸）

标准材料 标准表面处理

G  镀锌钢 K  本色

标称螺栓
尺寸

内径 OD

标称壁厚
长度范围

最小 最大 参考值 大于或等于 小于或等于

Ø.250 Ø.260 Ø.270 Ø.328 .030 .250 6.000
Ø.312 Ø.322 Ø.334 Ø.400 .036 .250 6.000
Ø.375 Ø.385 Ø.397 Ø.475 .042 .281 6.000

隔套长度 长度公差

标称隔套尺寸 Ø.250
Ø.312
Ø.375

小于 1.500 (含 ) ±.005 ±.010
1.500到 2 (含 ) ±.010 ±.010

2到 4 (含 ) ±.010 ±.015
大于 4 ±.010 ±.015

省钱 — 降低组件成本。
我们保证提供最具竞争力的价格。

省时 — 缩短交付周期。
卓越的交付能力。



Innovative fastening solutions.
Lower assembly costs.
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Americas
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e-mail:

SPIROL offers complimentary Application Engineering support!  We will assist 
on new designs as well as help resolve issues, and recommend cost savings on 
existing designs. Let us help by visiting Application Engineering Services on 
SPIROL.com.

Pin Installation 
Technology

Insert Installation 
Technology

Compression Limiter 
Installation Technology

Precision Shims &
Thin Metal Stampings

Precision Washers Parts Feeding 
Technology

Threaded Inserts
for Plastics

Railroad Nuts Disc Springs

Alignment Dowels / 
Bushings

Spacers & Rolled 
Tubular Components

Compression
Limiters

Coiled Spring Pins Slotted Spring Pins Solid Pins

Please refer to www.SPIROL.com for current specifications and standard product offerings. 
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Application 
Engineering

Complimentary Applications Engineering Support: 
SPIROL Engineers will review your application needs and work 
with your design team to recommend the best solution.

APPLICATION:
SPIROL was approached by a conveyor manufacturer who was, 
by cost, driven to use plastic tubing rather than steel spacers.  The 
engineer, however, was concerned about the image the product 
would have using the plastic tubing when most other conveyor 
customers use steel.  He really did not want to compromise the 
quality of the assembly or the perceived image of the product.  

SOLUTION: 
SPIROL’s Application Engineers were able to offer a cost-effective 
alternative to plastic, with the Series CS100 Spacer.  In addition 
to being competitively priced with the plastic tubing, SPIROL’s 
standard line offered the customer strength, and by using 
galvanized material, the lead time was half that of made-to-order 
lengths of the plastic product.   

SPIROL offered 1,000 piece minimum orders priced at the same 
rate regardless of quantity.  This gave the customer flexibility in his 
ordering patterns. 

Overall, the customer was able to maintain the quality of the 
conveyor assembly while also controlling cost and inventory.

SPIROL’s value originated from the roll forming process where parts 
are fabricated from strip steel with no scrap or shavings.  For over 
60 years we have made our Engineering Department available 
to work with you to find the common goal of lowest installed cost.

电子邮件 :  info@spirol.com

SPIROL.com

技术中心
亚太地区

欧洲

美洲

SPIROL 亚洲总部
上海市 ,中国
+86 (0) 21 5046-1451
info-cn@spirol.com

SPIROL韩国
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info-kr@spirol.com

SPIROL马来西亚
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+60 77063960
info-my@spirol.com

SPIROL英国
Corby,Northants,英格兰
+44 (0) 1536 444800
info-uk@spirol.com

SPIROL Ford
South Shields,Tyne&Wear, 英格兰
+44 (0) 1914 540141
contactus@ford-engineering.com

SPIROL法国
Saint-Léonard
+33 (0) 3 26 36 31 42
info-fr@spirol.com

SPIROL德国
Münich
+49 (0) 89 4 111 905 71
info-de@spirol.com

SPIROL西班牙
Barcelona
+34 932 71 64 28
info-ib@spirol.com

SPIROL 捷克共和国
Prague
+420 226 218 935
info-cz@spirol.com

SPIROL波兰
Warsaw
+48 510 039 345
info-pl@spirol.com

SPlROLInternational Corporation
Connecticut,美国
+1 860 7748571
info@spirol.com

SPIROL垫片事业部
Ohio,美国
+1 330 920 3655
info@spirol.com

SPIROL加拿大
Windsor,ontario
+1 519 9743334
info-ca@spirol.com

SPIROL墨西哥
Apodaca,Nuevo León
+52 81 8385 4390
info-mx@spirol.com

SPIROL 巴西
Indaiatuba, São Paulo
+55 19 3936 2701
info-br@spirol.com

应用工程

应用：
一家输送机制造商向 SPIROL寻求帮助，出于成本考虑，其希望使用塑料
管而非钢制隔套。然而，工程师担心，在大多数其他输送机制造商使用钢
制隔套的情况下，使用塑料管会影响产品的形象。工程师不想对装配件的
质量或产品的形象产生任何影响。

解决方案：
SPIROL的应用工程师提供了一种比塑料管更具成本效益的替代方案，即
CS100系列隔套。这款产品不仅在价格上与塑料管相当，还提供了更高的
强度保障。此外，通过使用镀锌材料，SPIROL的标准产品线的交货时间
仅为定制长度塑料产品的一半。

SPIROL的最低订购量为1,000件，且无论订购总量是多少，价格保持不变。
因此，客户可根据需求灵活订购。

总体而言，客户能在控制成本和库存的同时保持输送机组装的质量。

SPIROL产品的核心竞争力源自我们的辊轧成型技术，换言之，我们的零
部件采用带钢制造而成，不会产生任何废料或切屑。60多年来，我们的
工程部门始终致力于携手客户，共同寻求安装成本最低的解决方案。

免费应用工程支持 :
SPIROL 工程师将查阅您的应用需求，并与您的设计团队合作，
推荐您理想解决方案。
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车库门隔套

在早期设计阶段选用 SPIROL的耐腐蚀车库
门隔套，助您降低成本、缩短周转时间并提
高质量。

SPIROL 标准镀锌钢隔套
• 耐腐蚀、重量轻且耐用，成本低于切削管材和镀层部件。

•  通过采用标准尺寸、采购标准原材料，以及选择专用
于标准尺寸的生产机械来缩短交付周期。这样可减
少装置成本，且无需工具费用。

•  SPIROL的内部应用工程师会综合考虑您的
整体装配需求，帮助您以最低的安装成
本实现最高的产品质量。

• 如需了解我们的标准隔套尺寸，请参阅 SPIROL隔套和管件产品目录，可以满足您的任何隔套需求。
• 如有特殊需求，我们可在经过可行性审查后，提供中间长度、更长长度的隔套以及定制化解决方案。

省钱 —
降低组件成本…
我们保证提供最具竞争力的价格。

缩短交付周期…
卓越的交付能力。

省时 —

让我们的标准成为您的标准。
请在早期设计阶段即选用 SPIROL车库门隔套

规格（英寸）

标准材料 标准表面处理

G   镀锌钢 K   本色上油处理

标称螺栓 
尺寸

内径 OD
厚度 长度（实际产出）

最小 最大 参考值
0.437 0.463 0.483 0.563 0.039, 0.045, 0.071 1.00 1.25 1.50 1.75 2.00 2.50 3.00
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SPIROL offers complimentary Application Engineering support!  We will assist 
on new designs as well as help resolve issues, and recommend cost savings on 
existing designs. Let us help by visiting Application Engineering Services on 
SPIROL.com.
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Application 
Engineering

APPLICATION:
An	OEM	was	manufacturing	a	complete	assembly	of	a	garage	door	hinge.		
They were using press technology to perform the stamping and another 
to	create	the	butted	seam	Spacer.		This	type	of	manufacturing	allowed	a	
production of these Spacers to reach upwards of 150 pieces per minute.  
For	 years	 this	method	 proved	 to	 be	 sufficient	 and	 cost	 effective,	 but	
demands	grew	higher,	and	decisions	needed	to	be	made.		New	fixtures	
and necessary maintenance was proposed at over $18,000.  An additional 
press	was	also	being	investigated	to	handle	the	increased	volume.		Along	
with	the	expense	of	this	new	machinery,	limited	floor	space	was	presenting	
another	obstacle.		

At	the	same	time,	the	customer	was	approached	by	SPIROL to present 
their standard roll formed Spacers.  An application engineering review was 
opened immediately to determine if our “lowest cost solution” would work.

SOLUTION: 
Upon testing and review, the Spacer for this application was one of 
SPIROL’s 30,000 standard-off-the-shelf products.  By utilizing our 
proprietary	roll	forming	technology,	over	300	Spacers	could	be	made	per	
minute.		This	was	double	the	customer’s	production	rate,	therefore,	the	
unit price was much lower than their in-house manufactured parts.  By 
switching	to	our	standard	Spacers,	the	customer	benefited	from	readily	
available	stock,	extra	savings	through	mass	material	buys,	and	no	need	
to invest in capital for the in-house manufacturing of Spacers.  

SPIROL’s value originated from the roll forming process where parts are 
fabricated	from	strip	steel	with	no	scrap	or	shavings.		For	over	60	years	
we	have	made	our	Engineering	Department	available	to	work	with	you	to	
find	the	common	goal	of	lowest	installed	cost.

Complimentary Application 
Engineering Support!

SPIROL Application Engineers will review your application 
needs and work with your design team to recommend the 
best	solution.		Please	visit	www.SPIROL.com or scan 
the QR Code to get started. 电子邮件 :  info@spirol.com
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Prague
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应用工程

应用：
一家制造全套车库门铰链组件的原始设备制造商，他们用压入技术执行冲
压，生成对接式隔套。这种制造方式使得隔套的生产速度达到了每分钟
150件以上。多年来，此方法已被证明是充分有效的，且极具成本效益，
但随着需求的增长，现有模式面临新的挑战，需要重新选择解决方案。新
夹具的采购费用和设备维修费用将超过 18,000美元。为满足日益增加的
需求，可能还需要额外的压机。除了新设备的成本之外，工厂空间有限也
成为了一个制约因素。

与此同时，SPIROL联系了该客户，向其介绍了我们的标准辊轧成型隔套。
我们随即启动了应用工程审查，以确定我们的“最低成本解决方案”是否
可行。

解决方案：
经过测试和审查，该应用所需的隔套是 SPIROL公司推出的 30,000种标
准现货产品之一。利用我们专有的辊轧成型技术，每分钟可以生产超过
300个隔套。这比客户原先的生产速率高出一倍，因此，产品单价远低于
他们内部生产的隔套。通过改用我们的标准隔套，客户不仅享受到了现货
供应的便利，还通过大量采购材料进一步节省了成本，并且避免了追加用
于内部隔套生产活动的资本投入。

SPIROL产品的核心竞争力源自我们的辊轧成型技术，换言之，我们的零
部件采用带钢制造而成，不会产生任何废料或切屑。60多年来，我们的
工程部门始终致力于携手客户，共同寻求安装成本最低的解决方案。

免费应用工程支持 !

SPIROL 工程师将查阅您的应用需求，并与您的设计团队
合作，推荐您理想解决方案。如需获取最新的规格和标准产
品信息，请访问 www.SPIROL.cn或扫描左侧二维码。
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existing designs. Let us help by visiting Application Engineering Services on 
SPIROL.com.
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Application 
Engineering

APPLICATION:
An	OEM	was	manufacturing	a	complete	assembly	of	a	garage	door	hinge.		
They were using press technology to perform the stamping and another 
to	create	the	butted	seam	Spacer.		This	type	of	manufacturing	allowed	a	
production of these Spacers to reach upwards of 150 pieces per minute.  
For	 years	 this	method	 proved	 to	 be	 sufficient	 and	 cost	 effective,	 but	
demands	grew	higher,	and	decisions	needed	to	be	made.		New	fixtures	
and necessary maintenance was proposed at over $18,000.  An additional 
press	was	also	being	investigated	to	handle	the	increased	volume.		Along	
with	the	expense	of	this	new	machinery,	limited	floor	space	was	presenting	
another	obstacle.		

At	the	same	time,	the	customer	was	approached	by	SPIROL to present 
their standard roll formed Spacers.  An application engineering review was 
opened immediately to determine if our “lowest cost solution” would work.

SOLUTION: 
Upon testing and review, the Spacer for this application was one of 
SPIROL’s 30,000 standard-off-the-shelf products.  By utilizing our 
proprietary	roll	forming	technology,	over	300	Spacers	could	be	made	per	
minute.		This	was	double	the	customer’s	production	rate,	therefore,	the	
unit price was much lower than their in-house manufactured parts.  By 
switching	to	our	standard	Spacers,	the	customer	benefited	from	readily	
available	stock,	extra	savings	through	mass	material	buys,	and	no	need	
to invest in capital for the in-house manufacturing of Spacers.  

SPIROL’s value originated from the roll forming process where parts are 
fabricated	from	strip	steel	with	no	scrap	or	shavings.		For	over	60	years	
we	have	made	our	Engineering	Department	available	to	work	with	you	to	
find	the	common	goal	of	lowest	installed	cost.

Complimentary Application 
Engineering Support!

SPIROL Application Engineers will review your application 
needs and work with your design team to recommend the 
best	solution.		Please	visit	www.SPIROL.com or scan 
the QR Code to get started.
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